

Referat styremøte 26.04.2022

Tilstede: Anne-Mari Myrèn, Heidi Gundelsby, Anne Lise Storkjørren, Kate Rieber Terjesen, Lasse Harms og Camilla Rødland

Frafall: Mette Folmer Ystrøm og Linn-Jeanette Krogstad Johansen

31/22 Godkjenning av referat

- Godkjent.
- Oppdatering siden forrige møte; Lasse må sjekke mer ang anskaffelse av startpistol. Chiplaser er ikke bestilt
Kate har kladda oppsett på banen om hvem som skal være hvor, og parkeringsplasser.
Heidi og Anne Lise har kladda aktivitetsbanen og jobber videre med den.

32/22 Økonomi

- Økonomien er god
- 330 medlemmer

33/22 Kurs

- Hva gjør vi med antall deltagere på kurs; beholder det antallet vi har i dag, og setter inn ekstra instruktør v/behov. Denne får da 200,- pr time.
- Alle spesialkurs skal det settes opp budsjett for i forkant, og godkjennes eller avslåes av styret.
- Styret ønsker at instruktører også leverer inn evaluering etter kurs. Viktig å også få deres tilbakemeldinger på kurs, ikke bare deltagerne.
- Kåre Undrum ønsker å holde nybegynner blodsporkurs siste helga i mai (pinsehelga). Kate legger ut det straks.
- I forhold til problematikken rundt kursdeltagere som ikke betaler, og deltagere som ikke kommer på kurs; Kursdeltagere får beskjed om at plassen er reservert frem til betaling er mottatt. Kate setter opp et forslag på automatsvar som går ut ved påmelding.
- Kjetil Harms ønsker å holde banebygge-kurs i agility. Styret ønsker da første helga i september (uke 35)
- Bronsemerkekurs; dommer som taes inn får 1 times instruktørlønn + kjøring. Ikke alle ønsker betalt, da de syns klubben skal spare de pengene til andre investeringer. Til kommende bronsemerkeprøve har vi merker, men trenger nye kritikkskjemaer pga bytting av øvelser i prøva.
- Lasse og Svein Lund ønsker å holde belønningskurs til høsten. Det blir evt andre helga i september (uke 36)
- Lasse sjekker ut ang kurs med Andreas Volle
- Anne Lise vil ta et formiddagskurs til høsten. Hun kommer med et forslag neste styremøte.

34/22 Dugnad

- Lasse kommer 14.-15.05 og tar ansvaret for bygging av veranda. Han tar også ansvar for å skaffe de materialene vi trenger på bakkenivå.
- Vi må leie inn stillas, bredde x 5 meter høyde. Kate tar ansvar for dette. Legger det ut på «Mitt anbud»
- Det blir servert saft og vann til drikke. Og brus selges til dugnadspris 10,- Videre ordnes det med Pøselapskaus, grilling og brød og enkelt pålegg til mat.
- Anne-Mari sjekker med Håkon ang sprøytemaling av hele huset.
- Camilla kan evt skaffe spikerpistol og drill.
- Camilla sjekker opp og bestiller containere til telefonstolper og kledning.
- Anne-Mari ønsker seg benker til bålplassen-styret støtter dette.

35/22 Eventuellt

- Valpeshow 21.08.22; Påmelding er åpnet. Vi må muligens skrive kritikkskjemaer digitalt-budsjett sier at vi kan kjøpe iPader til dette, og Anne-Mari kan sette sitt private mobile nett på huset.
- Hundens dag 12.06.22; Linda Karlsen stiller med sin tollerhund og viser litt hva jobben deres går ut på. Grete Hansen har kontakt med Servicehundene. Kate forespør Conny Lobsgård og Tjenestehundene. Heidi hører med Heidi Linnerud. Lasse sjekker ifht IGP-gruppa. Anne-Mari og Kate handler inn til kiosk.
- Tilbakemelding fra kursdeltagere ang sponsor sin rolle på kurs, gjør at vi fra nå ønsker at sponsor leverer sponsorpakker med info til styret som gies videre til instruktør som deler ut på kurs.
- Heidi tar kontakt med gjeldende personer ang selvlufting av hunder på treningsplassen.
- Anne-Mari tar kontakt med kommunen ang trening uten bånd i båndtvangstida.

Neste styremøte 23.05.2022 kl 18.30